
Z á p i s n i c a č. 9

zo zasadnutia OZ v obci Kamienka zo dňa 25.09.2007

Prítomní : podľa prezenčnej listiny

Program :

Otvorenie

Informácia o plnení uznesenia z posledného zasadnutia OZ

Informácie o práci ObÚ a starostu obce

Aktuálny stav predaja knihy o obci a odmena autorovi

Aktuálny stav projektu rekonštrukcie miestnych komunikácii

VVS,a.s. a dokončenie kanalizácie na úseku 450 m

Rôzne (projekt zastávky, prír. amfiteáter, EKOPOLIS - zelené oázy 08...)

Návrh uznesenia 

Záver

K bodu č. 1 

Otvorenie OZ uskutočnil starosta obce p. Ing. Benjamín Blaha , ktorý prítomných na zasadnutí privítal, 
prihovoril sa krátkym príhovorom a oboznámil ich s programom zasadnutia. Za zapisovateľa určil pána 
Moniku Semancovú, za overovateľov zápisnice pani Ľudmilu Blišákovú a pani Máriu Kocíkovú. 

K bodu č. 2

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia. 

K bodu č. 3

Starosta obce informoval OZ

- o začiatku školského roka v MŠ 2007/2008



- podala sa žiadosť o aktivačnú činnosť, ktorá sa bude vykonávať od 17.09.2007 do 

30.11.2007. Na aktivačnú činnosť nastúpilo 8 nezamestnaných.

- o stretnutí s námestníkom VVS, a.s. na ktorom sa zaoberali dokončením kanalizácie 

v obci. 

- ohľadom žiadosti pána Valkoviča, či by sa nedalo zo strany obecného úradu pomôcť 

s napojením sa na kanalizáciu. OZ navrhlo, aby sa prv prejednala pomoc so strany 

VVS, a.s..

- o stretnutí komisie pre ochranu verejného poriadku, ktorá sa zaoberala sťažnosťou p. 

Szucsovej na pohostinstvo p. Jenča. 

- o stretnutí s p. Ing. Škubom ohľadom našej web stránky

- o stretnutí s p. Ing. Bučekovou ohľadom projektov na zastávky a amfiteáter

K bodu č. 4

Starosta obce informoval o výške finančných prostriedkov získaných predajom knihy o obci a navrhol, 
aby tieto finančné prostriedky boli dané autorovi tejto knihe, ako honorár. OZ sa takýmto návrhom 
súhlasilo

K bodu č. 5

Starosta obce informoval o aktuálnom stave projektu rekonštrukcie miestnych komunikácii. Projekt by 
mal byť spracovaný do konca septembra. Do tohto projektu sa pripojí aj projekt na zastávky. 

K bodu č. 6 

Starosta obce informoval OZ, že sa začalo s dokončovaním kanalizácie v obci na úseku 450 m.



K bodu č.7

Starosta obce informoval OZ 

- o novej výzve "Ekopolis" - projekt na výsadbu zelene v obci. Spoluúčasť na 

projekte je vo výške 20%. 

- OZ navrhlo spraviť verejnú schôdzu, tento bod presunuli na ďalšie zasadnutie OZ, 

kde sa určí dátum verejnej schôdze.

- o žiadosti od vedúcej ŠJ pri MŠ Kamienka o zvýšenie finančného limitu na nákup 

potravín o 1 Sk od 01.10.2007 pre dospelých a súhlas k stravovaniu sa cudzích 

stravníkov v ŠJ pri MŠ Kamienka. OZ súhlasilo so žiadosťou vedúcej ŠJ pri MŠ 

Kamienka

- o pláne hospodárskeho sociálneho rozvoja - návrh prioritných projektov pre obec

K bodu č. 8

A. b e r i e n a v e d o m i e 

1. Kontrolu plnenia uznesení

2. Prácu OcÚ a starostu obce

3. Aktuálny stav predaja knihy o obci a odmena autorovi

4. Aktuálny stav projektu rekonštrukcie miestnych komunikácii

5. Dokončenie kanalizácie na úseku 450 m VVS,a.s. 

B .s ch v a ľ u j e 

1. Zvýšenie finančného limitu na nákup potravín o 1 Sk od 01.10.2007 pre dospelých 



stravníkov v ŠJ pri MŠ Kamienka

2. Stravovanie sa cudzích stravníkov v ŠJ pri MŠ Kamienka

3. Odmenu autorovi knihy o obci

C. u k l a d á 

1. Predvolať p. Jenča na ústne jednanie na obecný úrad.

T: do 25.10.2007 Z : starosta obce

K bodu č.9 

Na záver sa prítomným členom OZ poďakoval za účasť starosta obce. 


